



## Call for Papers

In partnership with the University of Birmingham and the University of Nottingham, the **19<sup>th</sup> Iron Age Research Student Symposium (IARSS)** will be held at the **University of Leicester** between the **19<sup>th</sup> and 22<sup>nd</sup> May 2016**.

IARSS is a research student focussed conference, designed to serve as a platform for new researchers to share their projects and collaborate with others. As such we are seeking contributions from colleagues currently undertaking research based Masters Degrees, PhDs or Post-doctoral projects. Although IARSS is advertised as being for Iron Age researchers, contributions from those colleagues examining closely related or overlapping periods, such as the Late Bronze Age, are also welcome. In addition to papers which examine aspects of the British Iron Age, we would also like to encourage submissions from colleagues examining the Iron Age in other regions of the world, including but not limited to, Ireland, continental Europe and the Near East.

For those colleagues who wish to be considered to present a paper at IARSS 2016, **please submit an abstract of no more than 300 words outlining the background and themes of your research. Please also include 5 key words**, separately, that relate to your research.

Abstracts should be sent to: [iarss2016@gmail.com](mailto:iarss2016@gmail.com). The closing date for submissions is **31<sup>st</sup> January 2016**.

Follow us on Facebook and Twitter to stay updated!

[www.facebook.com/IARSS-2016-908753272529244](http://www.facebook.com/IARSS-2016-908753272529244)

<https://twitter.com/iarss2016>

**Registration** is now open. Book your place through [shop@le](mailto:shop@le.ac.uk) ([shop.le.ac.uk](http://shop.le.ac.uk)) until Monday 29<sup>th</sup> February 2016 at a discounted rate of £16.50. Registration will close on Friday 29<sup>th</sup> April 2016.

Contact us: [iarss2016@gmail.com](mailto:iarss2016@gmail.com)

Gemeinsam mit der University of Birmingham und der University of Nottingham richtet die **University of Leicester** vom **19. bis 22. Mai 2016** das **19. Iron Age Research Student Symposium (IARSS)** aus.

IARSS ist eine studentische Tagung und bietet Nachwuchsforschern eine Plattform zum Austausch und zur Zusammenarbeit. Als solche freuen wir uns auf Beiträge von Kolleginnen und Kollegen, die derzeit an ihren Master-/Magister-, Promotions- und PostDoc-Projekten arbeiten. Obwohl sich IARSS traditionell an Nachwuchsforscher mit einem Schwerpunkt in Eisenzeitstudien wendet, möchten wir ausdrücklich auch Beiträge zu chronologisch überschneidenden Themen, wie z.B. der Spätbronzezeit, Willkommen heißen. Zusätzlich zu Vortragsthemen, die sich mit Aspekten der britischen Eisenzeit befassen, freuen wir uns besonders auf Zusendungen von Kolleginnen und Kollegen, die sich der Eisenzeit in anderen Regionen, v.a. Irland, Kontinentaleuropa und dem Nahen Osten widmen.

Bei Interesse bitten wir um die Zusendung eines **abstracts von maximal 300 Worten**, das den Hintergrund des Forschungsprojektes erläutert und einen Überblick über das Vortragsthema gibt. Zusätzlich bitten wir um die Zusendung von **5 Schlagworten**. Vortragssprache ist Englisch.

Abgabetermin für die Zusendung von abstracts an [iarss2016@gmail.com](mailto:iarss2016@gmail.com) ist der **31. Januar 2016**.

Für weitere Informationen, Updates und bei Fragen:

[www.facebook.com/IARSS-2016-908753272529244](https://www.facebook.com/IARSS-2016-908753272529244)

<https://twitter.com/iarss2016>

Die **Anmeldung** zur Tagung erfolgt über [shop@le](mailto:shop@le) ([shop.le.ac.uk](http://shop.le.ac.uk)). Bis Montag, 29. Januar 2016, bieten wir eine reduzierte Tagungsgebühr in Höhe von £16,50 an. Der Anmeldetermin für IARSS 2016 verstreicht am Freitag, 29. April 2016.

**Für weitere Fragen:** [iarss2016@gmail.com](mailto:iarss2016@gmail.com)